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Időrendi Bontás 

2014. november 9. Alakuló küldöttgyűlés 

2014. november 10. Választmány 

2014. november 11. NFTV Fórum 

2014. november 12. Intézeti Tanács 

2014. november 13. Tisztségviselői ülés 

2014. november 15. Szakterületi Ötlet Szombat 

2014. november 18.  Választmány 

2014. november 20.  Szakterületi Csoport Ülés 

2014. november 22.  Kémiás Gólyaavató 

2014. november 24.  Választmány 

2014. november 26.  Bevonó délután 

2014. december 01.  Választmány 

2014. december 03.  Intézeti Tanács 

2014. december 03.  Szakterületi Csoport Ülés 

2014. december 08. Küldöttgyűlés 

2015.01.15. Intézeti Tanács 

2015.01.22.-01.24. Educatio 

2015.01.29. Választmány 

2015.01.30. Nyíltnap 

2015.02.07. Mentorkoncepció megbeszélése 

2015.02.09. Választmány 

2015. 02. 10. Küldöttgyűlés 

2015.02.16. Választmány 

2015.02.24. Szakterületi Bizottság Ülés 

2015.02.24. Választmány 

2015.02.26. Kari Ösztöndíjbizottság Ülés 

2015.03.03. Választmány 

2015.03.07. Mentorkirándulás 

2015.03.09. Választmány 

2015. 03. 10. Küldöttgyűlés 



 

Kémia Szakterületi Koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

2014. április 29. – 2014. november 02. 
 

 

3 

 

2015. 03. 11. Intézeti Tanács 

2015. 03. 12. MAB látogatás 

2015. 03. 16. Választmány 

2015.03.17. Szakterületi Bizottság Ülés 

2015. 03. 19. Tavaszköszöntő vegyész buli 

2015. 03. 23. Választmány 

2015. 03. 26. Mentor szóbeli 

2015. 03. 26. Tisztségviselői ülés 

2015. 03. 31. Küldöttgyűlés 

2015. 04. 08. Intézeti Tanács 

2015. 04. 08. Szakterületi Csoport Ülés 

2015. 04. 10-12. HÖOK Vezetőképző 

2015. 04. 11. HÖOK Választmány 

2015. 04. 18. Tanár-diák kirándulás 

2015. 04. 20. Választmány 

2015. 04. 25-26. Mentorhétvége 

2015. 04. 27. Választmány 

2015. 05. 04 Választmány 

2015. 05. 06. Intézeti Tanács 

2015. 05. 06-08. LEN Civil falu Kémiás sátor 

2015. 05. 09. Záró küldöttgyűlés 

Bevezetés 

Az elmúlt ciklus az átlagosnál rövidebb volt, de annál eseménydúsabb. Volt itt egy 

mentorkoncepció elfogadás, saját magam bevallása szerint elég felemás szájízzel, rögtön ezzel 

kapcsolatban egy nagyobb hord erejű vita, egy Alapszabály megalkotás, ami a félév egyik 

legfontosabb történése volt, megkaptuk a kancellárt. És utóbbi felsorolt dolgok kb. 2 hónap 

leforgása volt, szóval valóban nem unatkoztunk az elmúlt 6 hónapban. 

 

 

Legutóbbi küldöttgyűlés óta történt események összefoglalása 

A legutóbbi küldöttgyűlés óta amikor be kellett számolni eltelt kb. 2 hónap, most erről szeretnék 

egy rövid áttekintést adni. Március 12-én a MAB tett látogatást nálunk, ahol részt vettem. Több 

mindenről érdeklődtek (pl.: lemorzsolódás, korrepetálások, Neptun stb..). A március 16-ai 

Választmány a kémia szakterület szempontjából azért volt kitüntetett szerepű, mert azon az ülésen 
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voltak először elbírálva a gólyatábor programfelelős pályázatok, de a Választmány a Kémia GT 

pályázatot visszaküldte átgondolásra. A március 17-ei SzaB ülésen új szakos mentorfelelőst 

választottunk Varga Zsófia Judit személyében. A másodjára megrendezett Tavaszköszöntő vegyész 

buli ismét nagy sikert aratott. A mentor szóbelikre, majd később térnék ki részletesen. Az elmúlt 

időszak fontosabb eseményei közé tartozik a HÖOK vezetőképző, ahol a Tanulmányi és szociális 

szekcióban vettem részt. Úgy gondolom, hogy a megszokotthoz képest egy egész tartalmas szekció 

volt, csak a szervezés volt ismét botrányos. Áprilisban a szakterület legfontosabb programja a 

Tanár-diák kirándulás volt, itt kb 20 hallgató vett részt és 4 oktató. A kirándulás nagyon jó 

hangulatban telt. Mind a Hallgatói Önkormányzat mind a szakterületünk szemszögéből nagyon 

fontos volt a képviselőválasztás, amire szintén majd később térek ki részletesen. Áprilisban 

elkezdtem szervezni a Kémiás sátor megjelenését a Civil faluba a LEN-en, és pár év kihagyás után 

újra ott leszünk. Ezen felül a mentorhétvégén is lent voltam, mint csapatvezető és állomásvezető. 

Szakterületi Csoport 

Az elmúlt félévben tovább bővült a csoport aktív tagokkal köszönhetően a mentorok lelkes 

munkájának. Így a csoport továbbra is aktív, és tele van tenni vágyó hallgatóval. 

A képviselő választáson ismét magasan a kémián volt a legmagasabb a részvételi arány, de az előző 

választásokhoz képest egy kevés kis csökkenés tapasztalhattunk, ennek az oka a sajátvéleményem 

szerint az új elektronikus választási rendszer. Összesen hat jelelöltünk volt, és mindannyian be is 

kerültünk a küldöttgyűlésbe. 

A Kari Ösztöndíjbizottságba két új embert delegáltunk Borbély Eliza és Vajda Levente 

személyében. 

Az elmúlt félévet végig gondolva, úgy vélem, hogy jó kis csapat van kialakulóban. Ennek ellenére 

néha nem igazán éreztem a bizalmat a csoport jó pár tagjai felől, sőt néha egész ellenségesnek 

éreztem a légkört. De személyes megkeresés egyszer sem érkezett, hogy mi a probléma, de 

próbáltam változtatni a dolgokon. 

Mentorrendszer 

Ég és föld, így tudnám jellemezni a tavalyi és a mostani állapotokat a mentorok terén. Míg tavaly 

küzdöttünk, hogy legyen elég mentorunk, most még azt is elbírta a rendszer, hogy többen nem 

indultak újra, és így is 6 helyre 8 jelöltünk volt. A mentorképzés programjain a jelöltek felemásan 

tudtak részt venni, egyéb elfoglaltságok miatt. A mentortesztet a jelöltek nagy része elsőre 

teljesítette, de voltak akik csak UV-n mentek át. Az elbeszélgetés után nagyon nehéz helyzetbe 

kerültünk a 6 mentor kiválasztásában, de végül sikerült meghozni a döntést és az alábbi jelöltek 

lettek véglegesen mentorok: Borbély Eliza, Járó Kristóf, Nagy Levente, Pfarcz Gábor, Szabados 

Balázs, Vajda Levente. Egy jó kis csapatot sikerült összehozni, ez a mentorhétvégén is kiderült. 

Úgy érzem jó döntéseket hoztunk, igaz még egy-két mentornak bele kell jönnie a dolgok 

megemésztésében és az azokra való reflektálásban, de erre való a hétvége és a tábor. 

A szakterülettől elvonatkoztatva az egész mentorrendszerről is leírnám a véleményem. Alapvetően 

jó irányba tart maga a rendszer jók a programok, és egyre több van, ennek nagyon örülök. Viszont 

problémának érzem, hogy a koncepció által biztosított szakos mentorfelelős rendszer nincs 

megfelelően kihasználva. Ha már koncepció, nekem a koncepcióval kapcsolatba is több problémám 

volt és van, amit a készítésekor is elmondtam. Az egyik, hogy egy ember miatt módosítgatjuk a 

koncepciót mert ő vele szeretek dolgozni, ez az én elveimnek ellent mond. A másik, hogy azt 

vettem észre, hogy ez a koncepció tényleg csak egy iránymutatás, amikor nekünk úgy tetszik nem 

vesszük figyelembe, ennyi erővel kár megcsinálni. 
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KéKó 

A KéKó az előző félévben elindított röppályán halad tovább, minden félévnek meg vannak a maga 

sláger korrepetálásai ez most is így van. Több órát is tartunk mostanában, nem csak kémiásoknak, 

hanem környtanosoknak is. Ebben a félévben egy újabb oktatóval bővült a csapatunk. És itt 

szeretném megköszönni Koncz Benedeknek a KéKó koordinálását. 

Rendezvények 

Az elmúlt hat hónapban elég sok saját és kari esemény is volt. Novemberben újra volt Szakterületi 

Ötlet Szombat felemás sikerrel. Új programként szerepelt a programban a Kémiás gólyavató, 

aminek az ötlete Vajda Leventétől és Szilágyi Norberttől származik. Január vége felé az egyetem 

népszerűsítésén volt a hangsúly az Educatio kiállításon és a Nyíltnapon. Februárban a földrajz-

földtudomány és fizika szakterülettel szerveztünk közös bulit, ami fergeteges hangulatú volt, de 

sajnos elég kevés érdeklődő volt. Ezután még két eseményünk volt amit fentebb már említettem. 

Ezenkívül idéén újra lesz Kémiás sátor LEN-en. 

Félév tanulságát levonva elmondható, hogy egyre nagyobb az érdektelenség a rendezvények felé, 

amit csak nagyon aktív promoval lehet kivédeni néha még azzal se.  

Tisztségviselői feladataim 

Általános feladatok 

A tisztségből adódó feladatimat teljes mértékben elláttam: megtartottam az összes 

fogadóórámat, napi rendszerességgel követtem a levelezésemet. Próbáltam minden felém irányuló 

kérdésre teljes mértékben válaszolni, ha ez nem sikerült, akkor a megfelelő emberhez irányítottam a 

hallgatót. 

Delegáltságok 

Az adott időszakban a Választmány összes ülésen részvettem, és próbáltam magamhoz 

mérten a legaktívabb lenni. A Választmány mellett én voltam még a szakterület KÖB delegáltja is. 

Itt is a lehető legtöbb munkát elvégeztem, amit az időm enged, a legtöbb ülésen részt vettem, a 

avaszi szoctám időszakban 693 pályázatot bíráltam el, amivell jelentősen hozzájárultam ahhoz, 

hogy időben legyenek elbírálva a pályázatok. Szerencsére a KÖB most egy nagyobb vérfrissítésen 

esett át, illetve majd át is fog alakulni, így remélhetőleg jövőre nem lesz probléma a bírálásokkal. 

Az Intézeti Tanács összes ülésén részvettem. 

Itt a tisztségviselői feladatok alatt összefoglalnám, hogy a pályázatomban leírt dolgokhoz 

képest mit nem sikerült véghezvinni. Szerencsére ez nem sok, az egyik a szakterületi honlap. Ezzel 

kb 70%-ban kész vagyunk, de saját belátásom szerint nincs értelme üzemeltetni, a Facebook-on és 

levlistákon minden fontos információt megkapnak a hallgatók. A másik dolog amit nem tudtam 

megcsinálni az, hogy a Facebook oldalunkat nem dobtuk fel különböző ötletekkel, de ez már 

részletkérdés. Ami nem csak rajtam múlt, és én is nagyon sajnálom, hogy még mindig nincs, az a 

szakos pólók. 

Záró gondolatok 
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Az elmúlt félév elég nehéz volt, többször is kételkedésre adott okot pár ember felől érzett 

bizalmatlanság, de úgy érzem ezen túl vagyunk. Természetesen nyitott vagyok az ötletekre, hogy 

mit lehetne jobban csinálni a szakterület terelgetésében. 

A HÖK az elmúlt félévben szintén elég nehéz hónapokat élt át. Elég sok vita volt, de így a ciklus 

vége felé ezeken sikerült túl lendülni. 

Ezúttal szeretném megköszönni a szakterület féléves munkáját, remélem ezután is eredményesen 

fogunk együtt dolgozni. 

Budapest, 2015. május 02. 
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